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Aankondiging 

Algemene Leden Vergadering 2024 TTV Irene 

Datum: 23 mei 2024; Tijd: 20:00 uur; Locatie: kantine 

 

 

Accommodatie 
 

• Op 19 december hadden we eindelijk een overleg met de voormalige buurman Diamant 
over de schade die zij hebben veroorzaakt aan onze hal bij de sloop van hun pand. Maar 
wat bleek? Na het opvragen van kadastrale informatie bleek de betreffende muur niet 
op ons, maar op het terrein van Diamant te staan! Bizar eigenlijk, de zijmuur van de 
aanbouw is niet van de eigenaar van de hal….! Dat maakt de zaak ingewikkeld als we nu 
over een schadeclaim willen praten. Zo komt de gemeente, die ons het pand via een 
erfpachtregeling ter beschikking stelt, ineens in beeld bij het treffen van een regeling. 
Een lastige kwestie dus, die voorlopig niet is opgelost. 

• In de vorige Nieuwsbrief meldden we dat we een voorschot van € 4.700 hadden 
ontvangen uit de zgn. TEK-regeling (Teruggave Energie Kosten). Van dat voorschot 
moeten we echter alsnog 90% terugbetalen. De reden is dat we in het betreffende jaar 
weinig energie hebben gebruikt (de cv was kapot!) en dus veel minder kosten hebben 
gemaakt. Daarnaast loopt er een aanvraag (2023) voor een bijdrage aan onze 
investeringen in de nieuwe cv ketels en de reparatie en isolatie van het dak. Daar hopen 
we een paar duizend Euro mee binnen te halen. 

• Bij inspectie bleek onze brandveiligheid niet meer aan de eisen te voldoen. Dit voorjaar 
worden daarom de brandblusapparaten vervangen plus één noodverlichting. Ook willen 
we de accu’s van de overige noodverlichting willen laten doormeten. We zoeken een 
elektriciën/vrijwilliger uit eigen club. Wie…? 

• Over de opstalovereenkomst met de gemeente valt nu nog niets te melden. Er wordt 
deze maanden een advies geschreven over de ontwikkeling van het bedrijvengebied om 
ons heen, waarvoor onze hal mogelijk zou kunnen worden opgeofferd. 

 



 

 

ALV: 23 mei 2024 
 
Op donderdag 23 mei vindt de Algemene Ledenvergadering 2024 plaats (aanvang 20 uur; 
locatie: kantine). De agenda wordt uiterlijk 1 mei rondgestuurd aan alle leden. We hopen op 
een goede opkomst. Het gaat immers over onze eigen mooie club! 
 
Tijdens de ALV worden onder meer nieuwe bestuursleden benoemd. Jaqua Luijbregts en 
Martijn van der Peet verlaten het bestuur, terwijl er daarbuiten al twee vacatures waren! Twee 
leden hebben zich gemeld als kandidaat, ze stellen zich hieronder voor.  
Geïnteresseerden voor de bestuursfunctie van penningmeester wordt met klem gevraagd zich 
zo snel mogelijk en graag voor de ALV bij het bestuur te melden. 
 
Uiteraard zal het tijdens de ALV ook gaan over de financiën. Die zien er absoluut niet 
rooskleurig uit. We krijgen de exploitatie nauwelijks rond, de vereniging is zelfs structureel 
financieel ongezond, en dat kan ons gaan opbreken zodra de huidige goedkope 
huisvestingssituatie voorbij is. Hoe lossen we dit samen op? 
 
 

Even voorstellen 
 

 Peter Nefs 

 
Ik ben Peter Nefs, 65 jaar en sinds 2003 lid van Irene, waar ik begon als rolstoelbadmintonner, 
als drievoudig wereldkampioen, om te scouten voor de Nederlandse Badminton Bond.  
Kort daarna ben ik de mindervalide badmintongroep gaan trainen en begeleiden op 
woensdagavond. Sinds 2006 ben ik de docent ‘Bewegen op Muziek voor Ouderen’ op dinsdag- 
en donderdagochtenden bij Irene en heb ik de opleiding gevolgd voor docent Meer Bewegen 
Voor Ouderen. Vanaf september van dit jaar begeleid ik ook de groep mindervalide 
tafeltennissers op donderdagavond. Ik wil graag algemeen bestuurslid worden van Irene. Ik wil 
mij vooral in gaan zetten voor de sporters overdag, en de mindervalide badmintonners en 
tafeltennissers.  
Ik hoop op jullie vertrouwen.  
 
 



 

 Dirk Kaal 
 
 
Ik wil mezelf graag voorstellen als kandidaat secretaris. Ik ben Dirk Kaal, 35 jaar oud, vader van 
2 kinderen (een jongen en een meisje) en woonachtig in de Blaak in Tilburg. Naast mijn werk 
als docent aardrijkskunde houd ik me in mijn vrije tijd graag bezig met Willem II, 
mountainbiken en tafeltennis.  
15 jaar geleden ben ik begonnen met tafeltennissen bij Hita'79 in Hilvarenbeek. Bij deze club 
heb ik jarenlang het wedstrijdsecretariaat gedaan. Sinds 3 jaar ben ik actief bij Irene in de TTL 
en NTTB competitie. Na een aantal jaren geen vrijwillige activiteiten gedaan te hebben, zag ik 
de vacature van secretaris bij Irene voorbij komen. Het secretariaat leek me geschikt omdat ik 
hier al eerder ervaring mee opgedaan heb. 
Bovendien draag ik graag bij aan een stabiele vereniging met een visie op de toekomst. 

 

 
Competitie voorjaar 2024 
 
Bij het schrijven van deze tekst zijn we net over de helft van de voorjaarscompetities 2024  in 
de TTL en NTTB.  
In de NTTB lijkt team 1 zich veilig te spelen in de 3e divisie: het staat op de 2e plaats en op 
ruime afstand van nummer 1. Team 2 is gepromoveerd naar de hoofdklasse en doet het daar 
verdienstelijk met een plaats in de middenmoot. Ook Team 3 is een middenmoter, maar dan in 
de 1e klas. Team 4 draait boven verwachting in de 3e klas en staat bovenaan, al lijken de vele 
blessures in dit seniorenteam een probleem voor de resterende wedstrijden. Team 5 kent een 
echte uitdaging na promotie naar de 4e klas, al is de achterstand zeker niet onoverbrugbaar. 
 
In de TTL heeft team 1 (1e klas) al vaak een beroep moeten doen op invallers. Toch staan ze 
veilig rond plek 3. Team 2 (2e klas) is subtopper, maar lijkt geen ambitie te hebben in promotie. 
Team 3 (4e klas) heeft het moeilijk en strijdt tegen degradatie. Team 4 (6e klas) zal wel 

 

VACATURE  
 

TTV Irene heeft dringend behoefte aan een penningmeester 
 

Wat we van hem/haar verwachten: toewijding aan de club, elementaire kennis van 
boekhouden, één keer per zes weken een vergadering bijwonen. 

 
Wat we je bieden: prettig gezelschap, een aardige uitdaging, nuttig werk en eeuwige 

roem. En desgewenst: ondersteuning, bv bij het maken van de jaarrekening. 
 

Interesse of wil je meer weten: mail naar Rob van Mierlo (rob.lian@home.nl) 



 

kampioen worden. Enkele van deze spelers kan volgend seizoen zo door naar een hoger team.  
 
NTTB 

Team  Klasse Spelers 

1 3e div. Jurgen Wens, Maurice van den Hoven, Remko van Opstal, Ger van Hulten, Koen 
Geluk, Marijn Veijgen 

2 hoofdklas Wietse Kant, Ries van der Steen, Rob Koggel, Bram van de Berg 

3 1e klas Rick Prinsen, Lars Wierts, Dannie van Zwienen, Wesley Diependaal, Joep 
Jonkers, Dirk Kaal 

4 3e klas  Rudi Hendriks, Arie Janissen, Jolanda Valk, Marco Verhoeven, Rob van Mierlo 

5 4e klas Sipko-Jan van der Vinne, Kevin van der Staaij, Gijs Martens, Erwin Goewie, 
Geert van Bragt  

 
TTL 

Team  Spelers 

1 1e klas Remko van Opstal, Dirk Kaal, Stefan Smits, Rick Prinsen  

2 2e klas Peter Molengraaf, Arie Janissen, Joep Jonkers, Rob van Mierlo, Marco 
Verhoeven 

3 4e klas Wil de Kok, Rob Overdiek, Sipko-Jan van der Vinne, Bas van den Dries, Maurits 
Bijman  

4 6e klas Bas van de Steen, Devit Groenen, Sander van den Borne, Luk van den Borne, 
Christian Nicolay, Freek van Zoest, Ulrich Wanga. 

 

Jeugd 
 
In een jaar tijd is het aantal jeugdleden van onze club gedaald van 15 naar 6. Voorjaar 2023 
speelde Irene met 3 teams in de jeugdcompetitie, in het najaar was dat er nog maar 1.  In het 
voorjaar van 2024 hebben we zelfs helemaal geen jeugdteams meer.  
Op de ALV van 2023 bleek er geen animo voor het toen voorgestelde Technisch Beleidsplan 
waarmee we wilden gaan werken aan werving, opvang en behoud van nieuwe leden en waarin 
duidelijk aandacht was voor de jeugd. De recente terugloop van onze jeugdafdeling kan 
volgens het bestuur daar niet los van worden gezien. Hopelijk staan er alsnog leden op die er 
de schouders onder willen zetten. Meld je in dat geval bij het bestuur! 

 
Terugblik Tilburgse Tafeltenniskampioenschappen 
 
Op 13 januari organiseerden we de Tilburgse tafeltenniskampioenschappen. Het was geen 
primeur, maar wel lang geleden. In de werving mikten we vooral op mensen die tafeltennis 
alleen kennen van de camping, thuis of de bedrijfskantine. Via bedrijven, buurthuizen, vrienden 
en kennissen haalden we 42 deelnemers binnen, van wie een derde niet bij een club speelde. 
In 4 klassen streden ze om de prijzen: bij de jeugd domineerde TIOS-speelsters; bij de 
recreanten won Wim Dankers, die koud een paar weken lid was bij Irene; bij de gevorderden 
werd Gijs Luijbregts winnaar, hij bleek de jeugd van Irene al duidelijk ontgroeid; bij de toppers 
was Jannes van Bragt in de beslissende wedstrijd net te sterk voor Remko van Opstal. 
De reacties op het toernooi waren positief, we hielden er zeker 5 nieuwe leden aan over. Het 
bestuur wil dit evenement jaarlijks op de kalender zetten en hoopt dan op meer deelnemers en 
nog meer nieuwe leden. Maar dan moet de organisatie van het toernooi wel door meer dan 
één of twee vrijwilligers worden gedragen.  
 

Trainingen 
 
Na herhaalde verzoeken van een aantal leden zijn er weer trainingen voor senioren op de 
donderdagavonden. Met Rick Prinsen, die de kennis en de diploma’s ervoor heeft, is 
afgesproken dat hij de trainingen enkele maanden gaat doen. Daarna evalueren we: als het 



 

aantal deelnemers op niveau blijft en Rick beschikbaar, hopen we de trainingen ook daarna 
voort te zetten. Leden die belangstelling hebben om mee te doen kunnen zich melden bij Rick.  

 
Ledenwerving 
 
Op 7 en 8 september vindt in het Spoorpark Tilburg het allereerste sport- en beweegfestival 
van Tilburg plaats: het Just Move Festival. Tijdens het festival kan men kennismaken met een 
groot aantal sport- en beweegaanbieders in Tilburg. Denk bijvoorbeeld aan tafeltennis, atletiek 
en beachvolleybal, maar ook aan handboogschieten, wandelen en ‘urban sports’.  
Samen met LUTO wil TTV Irene in het Spoorpark een tafeltennispresentatie neerzetten. Over 
vorm en inhoud gaan we nog in overleg. Een tafeltennisdemonstratie zou best leuk kunnen 
zijn. Wat we in ieder geval nodig hebben is een paar enthousiaste leden die hieraan willen 
meedoen. Wederom dus: vrijwilligers gevraagd!! 
 

Ledenwerving Gymclub 
 
Irene kent een gym-afdeling van zo’n 50 leden, meest dames op leeftijd. Vier ochtenden per 
week geven twee docenten lessen fitness en bewegen op muziek voor ouderen. Onze club 
neemt dit voorjaar deel aan een gemeentelijke campagne (KOM!: Keep on Moving) met als 
concreet doel dit jaar 10 nieuwe leden te werven. Met onder meer een fraaie flyer hopen we 
belangstellenden te trekken. 

  Foto uit de KOM!-flyer 

 

 
 

 

VACATURE  
TTV Irene heeft behoefte aan vrijwilligers die bardiensten willen draaien.  

We zoeken mensen met een positieve uitstraling, die handig zijn met de tap en de 
hapjes en zorgvuldig met het afrekenen.  

Wat je ervoor terugkrijgt: veel gezelligheid, waardering en eeuwige roem.  
 

Heb je een paar uur in de week over voor een vaste bardienst, laat je belangstelling dan 
weten aan Linda (T: 06-28442562; E: lindavoudheusden@ziggo.nl).  

 

Interesse of wil je meer weten: mail naar Rob van Mierlo (rob.lian@home.nl) 

mailto:lindavoudheusden@ziggo.nl


 

Nieuwe vrijwilliger 

  

Op dinsdagen staat Niki Groenen achter de bar 

 
Wist je dat 
 
… je je bedrijf of organisatie op een mooi bord in de zaal zichtbaar kunt maken en zo een 
bijdrage kunt leveren aan de toekomst van onze club? Meld je bij Jurgen als je interesse hebt! 
… je nog steeds (voor slechts een paar tientjes) een leuke tegel op het bord in de zaal kunt 
sponsoren? Je mag er zelf tekst en beeld voor aanleveren. Alle beetjes sponsoring helpen! 
Meld je belangstelling bij Joep Jonkers. 
… je bij Joep Jonkers Irene-shirts en -shorts kunt bestellen. Het ziet er mooi uit als we onze 
competitiewedstrijden allemaal in een Irene-tenue spelen. Ook onze sponsors vinden dat leuk! 
… Bas van der Steen onze posters en banners ontwerpt, filmpjes over Irene post en onze 
website verlevendigt.  
… de opbrengst van de ingezamelde 878 PET-flessen afgelopen jaar ons € 131,70 opleverde. 
Blijf je plastic drinkflesjes dus vooral deponeren in de daarvoor bedoelde bak! 
… we twee meldpunten hebben in geval van sociale onveiligheid: Daniëlle van der Peet – van 
den Hurck (06-23818007 of d.vanderpeet@inter.nl.net) en bij de NTTB: Liesbeth van der Meer 
(06-36121487). 

 

Zijn er nog vragen? 
 

Heb je vragen of tips voor het bestuur dan is het goed als je weet bij wie je terecht kunt. 
Algemene tips en vragen kun je mailen naar ttvirene@gmail.com. Met specifieke vragen kun 
je terecht bij leden van het bestuur.  

 
Rob van Mierlo Voorzitter (E: rob.lian@home.nl) 
Martijn van der Peet: Penningmeester (tot de ALV 2024) 
Joep Jonkers: Bestuurslid: Evenementen en TC, Sponsoring en Accommodatie 
Jaqua Luijbregts: Bestuurslid: Jeugd, TC (tot de ALV 2024) 
Jurgen Wens: Bestuurslid: Evenementen, TC, Sponsoring 

Kijk ook op: https://www.ttvirene.nl/clubinfo/bestuur/ 
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